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Drazí spoluobčané, vážení přátelé, 

zdravím Vás v měsíci červenci. Od posledního zveřejnění „mého slova“ utekl již téměř 

měsíc a já mám na srdci opět mnohé k zamyšlení, o co se s Vámi chci podělit. 

V minulém týdnu jsem na Krajský úřad Ústeckého kraje osobně doručil Vaše připomínky k Opatření 

obecné povahy – veřejné vyhlášce, kterými se má stanovit záplavové území a aktivní zóna záplavového 

území. Bylo Vás celkem osm, kterým nebylo lhostejné, že se zmíněným předpisem znehodnotí majetek. 

Deváté připomínky, ty za naši obec, byly Krajskému úřadu doručeny do datové schránky. Lhůta pro podání 

připomínek již uplynula a nyní je tedy další postup v rukou Krajského úřadu.  Až se dozvím aktuální 

informace o dalším vývoji, budu Vás informovat. Již nyní ale Vám, kteří jste připomínky podali, děkuji  

za aktivitu. 

Nyní několik málo slov k dění přímo v naší obci. Velice si vážím iniciativy pánů Jindry Riečičiára  

a Jirky Sity, kteří se pustili do pročištění písečné plážičky u Labe, díky čemuž byl písčitý plácek o pár metrů 

rozšířen. Veřejně také děkuji za zajištění materiálu Martinovi Muláčkovi a za pomoc s úpravou terénu 

Lubošovi Vocáskovi. Samozřejmě děkuji i všem dalším, kteří se na akci podíleli. Obec má patřit občanům. 

Na našem labském nábřeží mě ale mrzí rušný provoz a parkování vozidel, která tam nemají co dělat. 

Jsem moc rád, že je nábřeží místem, které se těší veliké oblibě a oblíbili si jej i lidé z okolí, parkoviště z něj 

ale mít nechci. Namátkově proto budou probíhat kontroly.    

Stejně tak nechci mít parkoviště z trávnaté plochy u paneláku. Ano, na obci sice máme zpracován 

projekt pro další parkovací místa, to ale neznamená, že je povoleno parkovat všude. Chápu, že situace 

s parkovacími místy je mizerná, proto nikdo nebyl nucen přeparkovat vozidla, která stojí, kde nemají.  

Na druhou stranu je ale potřeba si uvědomit, že vůz zaparkovaný ve veřejné zeleni překáží při její údržbě,  

a to nehledě na skutečnost, že se snadno může stát, že při sekání odlítne kámen a trefí špatně zaparkované 

auto. Plně Vám rozumím, že se obtížně parkuje, když není kam. Mějte ale, prosím, uvedené na paměti. 

Dále upozorňuji na situaci na dětském hřišti, kde zůstávají rozházené hračky. Prima nápadem se zdálo 

být využití starého soukromého prádelního koše, který měl na své další životní štaci sloužit jak úložný 

prostor pro dětské hračky, nicméně jeho zmizení po několika málo dnech mě překvapilo. Aby zaměstnanci 

obce permanentně uklízeli rozházené hračky nebo měli zvonit na každého, kdo nevhodně parkuje, to se 

nedomnívám, že je správná cesta. Jsme malá obec, téměř všichni se mezi sebou známe a svým chováním 

bychom měli jeden druhému vycházet vstříc, ne naopak. 

Závěrem ještě krátce ke kulturním akcím. Děkuji všem, kteří se zapojili do příprav i zajištění průběhu 

fotbalového turnaje a turnaje v plážovém volejbale. Obě akce byly výborně organizátorsky zvládnuté  

a skvělým způsobem reprezentovaly naší obec. Pouze jejich termínová kolize byla vadou na kráse, to se  

ale za rok nebude opakovat. V měsících červenci a srpnu se můžete těšit na představení letního kina, která 

proběhnou na fotbalovém hřišti, a to již tuto sobotu 22. července, kdy se bude od cca 21 hod. promítat 

snímek české produkce „Ostrov“, a dále pak 19. srpna také český film „Buď chlap“. Na obě akce je  

pro návštěvníky zajištěno občerstvení, vstupné je dobrovolné. Nezbývá než věřit, že nám počasí bude přát.  

Na oba filmové večery Vás samozřejmě srdečně zvu! 

Užívejte si léta, které je nyní v plném proudu. Přeji Vám plno pohodových letních dní a těším se  

na některé z chystaných akcí, nebo i jen tak na ulici, na viděnou.   

 


